
RØDOVRE KOMMUNE  

Rødovre Skole 
 

 

 
 
 

Dagsorden Rødovre Skoles skolebestyrelsesmøde  

Tirsdag den 15. juni 2021 kl. 17:15 på skolen i Madkundskab. 
(Vi sørger for en sandwich/salat). 

 

 

Forældrerepræsentanter:  

Jens-Halvor Zoffmann, Nina Hilsted Gemal, Henrik Schulz, Helle Nicola Jensen, Sibel  

Arslan, Bo Sixhøj.  

Forældre –og erhvervsrepræsentant: 

Kirstine Bindzus 

Medarbejderrepræsentanter:  

Anita Køster, Per Terry 

Elevrepræsentanter:  

Ledelsesrepræsentanter:   

Kia Juul Vilhelmsen, Niels Bille og Henrik Rasmussen 

Børne og Skoleudvalget:  

Afbud: Janne Refnov, Mikkel Radza Petersen, Bertram Columbus Rus Engel, Kenneth Rasmussen 

 

 

 

1. Sag nr. 01.06.21 Korte meddelelser fra 

Elevrådet: Onsdag d. 9. juni har elevrådet afholdt virtuel fælles samling for hele skolen, hvor vinderne af 

elevrådets ”Corona-konkurrencerne” blev kåret, herunder bl.a. bedste sang og plakat.  

Formand: Jens-Halvor gav orientering fra senest afholdte formandsmøde d. 10 juni om følgende: 

 Ønske om generelt længere tidsfrister for diverse høringssvar, så disse processer giver 

bedre betingelser. 

 Dato for valg til skolebestyrelsen, som skal afholdes efter kommunalvalget, er ikke 

endeligt fastlagt. 

 Drøftelse af ”Læringsfællesskaber for alle” med fokus på centrene 

 I kalenderåret 2022 sendes to trin afsted til München (forår og efterår) 

 Jens-Halvor blev desuden valgt som skolebestyrelsesrepræsentant til Ungecenter2610 

 

Andet: D. 29. juni er Jens-Halvor inviteret på walk and talk med borgmester, Britt Jensen. Kommunens 

øvrige skolebestyrelsesformænd er inviteret til tilsvarende dialogmøde.    
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Udvalg:  

SFO – Anita: Pædagogerne ser frem mod sommerferien og coronafrie tider efter ferien  

Undervisningen – Per: Fungerer fortsat godt med ringe/skemastruktur, øgede antal holdtimer omkring 

klasserne med egne hovedlærere/pædagoger(indskoling og mellemtrin).  

Kommunalbestyrelsen – Kenneth:  

Skoleledelsen: Rigtig fin sidste skoledag, fredag d. 4. juni, for vores to 9.klasser, som nød dagen og opførte 

sig eksemplarisk. Dagen bød bl.a. på morgenmad, flagalle, karamelkastning og underholdning. Det var 

glædeligt, at mange af skolens traditioner kunne fastholdes, om end i corona-tilpassede former. 

De mundtlige prøver er i gang, og eleverne på Rødovre Skole modtager stor ros og anerkendelse fra de 

eksterne censorer bl.a. for deres faglige kunnen og forberedelse op til prøverne. 

Skoleårets sidste prøver afholdes d. 16. og 17. juni. 

Dimissionen afholdes klassevis mandag d. 21. juni af to omgange. 

Skolen indleder samarbejde med Heerup Museet omkring håndværk & design undervisningen på 

5.klassetrin og Byggelegepladsen på 6.klassetrin. 

Grundet opsigelse har skolen slået en lærerstilling op med fagprofil omkring Teknologi & innovation samt 

håndværk & design          

Ledelsen ser frem mod et forhåbentlig mere normaliseret kommende skoleår, hvor vi vil tage de lærerige og 

brugbare erfaringer med os i skolens videre virke.  

.  

 

2. Sag nr. 02.06.21 Covid-19 status v. Kia 

Fire klasser har været hjemsendt siden senest afholdte sb-møde. I flere af disse tilfælde har der været 

smittespredning inden for klassen, men ikke på tværs af klasser.    

Ledelsen sender forældreinformation ud inden skolestart vedr. afleveringsprocedure efter sommerferien. 

Bestyrelsen havde en kort drøftelse af erfaringer og fordele/ulemper ved de nuværende ”morgenrutiner”, 

særligt omkring afleveringssituationen i indskolingen. Disse drøftelser vil ledelsen tage med i den 

pædagogiske personalegruppe.        

 

 

3. Sag nr. 03.06.21 Skema godkendelse v/Kia og Henrik B, bilag udleveres på dagen eller tilsendes 

mandag. 

Kia og Henrik orienterede om skemastrukturen i de 3 afdelinger samt om pædagogiske og didaktiske 

bevæggrunde for de fremlagte skemaløsninger på baggrund af diverse spørgsmål, som bl.a omhandlede 

antallet af voksne per klasse i indskolingen.  



RØDOVRE KOMMUNE  

Rødovre Skole 
 

 

 
 
 

Bestyrelsen ønsker fremadrettet, at ledelsen udsender skriftligt orientering om skolens overordnede 

pædagogiske/didaktiske ”prioriteringer” i forbindelse med skemalægning. Dette for en opkvalificering af de 

efterfølgende skemadrøftelser i bestyrelsen.       

De forelagte klasseskemaer for skoleåret 21/22 blev godkendt 

 

 

 

4. Sag nr. 04.06.21 Kort evaluering af kontaktforældremøde d. 19. maj v. Jens-Halvor 

Ca. 75 % af klassernes kontakt forældreudvalg var repræsenteret ved online-mødet, hvor Nina fortalte om  

kontaktforældrenes rolle.  

Kommunens SSP-konsulent, Thomas Aistrup, stod for oplæg om styrkelse af klassefællesskaber og  

forældrenes rolle i understøttelsen af dette.   

Trods nogle tekniske vanskeligheder ved første igangsættes af breakout-rooms var arrangementet generelt  

en succes, som måske kunne kalde på en årlig gentagelse. Dette blev der ikke truffet endelig beslutning om.  

Den virtuelle form skaber både muligheder og begrænsninger.     

     

 

 

5. Sag nr. 05.06.21 Administrativ leder, bilag 1 organisations diagram, 2 stillingsopslag v/Kia 

Bestyrelsen modtog ledelsens redegørelse omkring ønsket om udvidelse af budgettet i forbindelse med 

oprettelse af en ny stilling som administrativ leder på Rødovre Skole.  

Stillingen oprettes for at give skolens ledelse mere tid til at være tættere på skolens lærere og de  

pædagogiske processer i øvrigt.  

Bestyrelsen havde, inden bestyrelsesmødet afholdt 15. juni via mail fra et bestyrelsesmedlem, udtrykt  

bekymring til skolens ledelse omkring eventuelt ledige midlers anvendelse til administration og ledelse. 

Det er en samlet bestyrelses anbefaling, at så stor en andel af de tilstedeværende midler som muligt til  

skolens drift, anvendes på tiltag rettet direkte mod elevernes undervisning og/ eller  

lærernes mulighed for samme. Bekymring omkring ledelsens beslutning blev gentaget af flere medlemmer af  

bestyrelsen på mødet.   

Det blev oplyst at den ekstra personale/ lønudgift relateret til at indsætte nuværende  

sekretær i stillingen som administrativ leder, hvilket var ledelsens udtrykte ønske, ikke vil andrage mere end  

7000 kr pr måned / 84.000 pr år.  

 

 

6. Sag nr. 06.06.21 Vidensdeling fra seminar v. Sibel Udskudt grundet tid 

 

 

7. Sag nr. 07.06.21 Orientering om støtteforeningen v/Helle  Udskudt grundet tid 

 

 

 

8. Sag nr. 08.06.21 Forældremøde august v/Kia  

Ved kommende sb-møde i august aftales nærmere ift. deltagelse ved trinnenes forældremøder 
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9. Sag nr. 09.06.21 Rundvisning Havehuset kl. 18.45, bilag billeder/tegning  

Bestyrelsen havde gennemgang af byggeprojektet Havehuset. Bestyrelsen spurgte blandt andet ind til det  

manglende oplysningsmateriale, der var sendt billeder frem til ledelsen. Der forventes gennemgang  

fredag den 18. juni. Ventilationssystemet er der nogen problemer med, disse forventes udbedret og ændret.  

Vi forventer stadig at børnehaveklasse eleverne kan gøre brug af Havehuset til næste skoleår.  

 

 

 

 

Med venlig hilsen 

Skolebestyrelsesformand 

Jens-Halvor Zoffmann 

 

Kommende skolebestyrelsesmøde:  

Næste møde afholdes torsdag d. 12. august 2021. (BEMÆRK, rykket fra 10. august.2021) 

Bemærk mødet forlænges med 30.min. 

Kia og Jens-Halvor drøfter om evt. skal være fast punkt på dagsorden fremover  

 

Punkter til kommende dagsorden:  

 Se Årshjul 

 Planlægning af forældremøder 

 Resultater fra sommerens afgangsprøver 

 Principper for nye klassedannelser (0. og 7.klassetrin) 

 Præsentation af revideret budget (jf.sag. 5) 

 

 

 

 

 

 

 


